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28 května, 2024

Další odtajněné informace z dokumentů německé RKI:
Maximální proočkovanost byla prioritou

necenzurovanapravda.cz/2024/05/dalsi-odtajnene-informace-z-dokumentu-nemecke-rki-maximalni-proockovanost-
byla-prioritou

Na úvod připomínám, že tyto dokumenty jsou pro nás velmi důležité,
neboť naše vláda se za Covidu chovala jako plně protektorátní,
zaváděla totiž vše, co předtím nařídila ve své zemi vláda německá.

Vyjma prvního měsíce po vyhlášení pandemie, kdy politické loutky
konaly jednotně na základě předchozích instrukcí ze zámoří, se poté
lídrem covidové politiky stalo Německo

Tedy alespoň u nás a v Rakousku se kopírovalo téměř vše od
Německa. Stačilo tedy sledovat, co se zavádí v Německu – a totéž pak
bylo zavedeno i u nás.

Odtajněné dokumenty německé RKI nám – byť redigované – odhalily
mnohé. Již dříve jste si zde mohli přečíst například o tom, že vlády
věděly, že PCR testy jsou nespolehlivé a stejně tak měly povědomí o
neúčinnosti roušek a prachových respirátorů, které mely spíš
psychologickou funkci.

A především postupem času bylo jasné, že cílem je donutit co nejvíc
lidí k tomu, aby se stali pokusnými králíky v největším experimentu v
dějinách lidstva.

To nyní potvrzují i odtajněné dokumenty německé RKI. Následující
informace se již netýkají vlády Merkelové, která svého času ovlivňovala
tu naši, ale již vlády Scholze.

Přesto je však patrné, že se – přinejmenším na úrovni německé vlády –
přemýšlelo o tom, jak nejlépe lidem vnutit tzv. „posilovače.“

https://necenzurovanapravda.cz/2024/05/dalsi-odtajnene-informace-z-dokumentu-nemecke-rki-maximalni-proockovanost-byla-prioritou/
https://necenzurovanapravda.cz/2024/03/odtajnene-dokumenty-nemecke-rki-od-zacatku-se-vedelo-o-falesne-pozitivite-pcr-testu/
https://necenzurovanapravda.cz/2024/03/odtajnene-dokumenty-nemecke-rki-ukazuji-jak-nam-lhali-o-rouskach/
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Jak je dobře známo, tak mezi politiky a dalšími lidmi zodpovědnými za
pochybná opatření chybí jakákoli vůle vyrovnat se s dobou „covidovou.“
Naopak, dělá se vše pro to, aby se vše dále zakrývalo.

Tak tomu v Německu bylo i v případě nedávno zveřejněných nebo
zúčtovaných zápisů z jednání RKI i Rady odborníků. A tak je tomu nyní
i s odpovídajícími dokumenty tzv. „Koronavirového krizového výboru“,
který se podle posledních zjištění měl jmenovat „Očkovací krizový
výbor.“

Výbor vedl generálmajor Carsten Breuer a měl radit kancléři Olafu
Scholzovi (SPD) a jeho vládě, jak se vypořádat s „pandemií.“ Alespoň
tak zněl oficiální výklad, když byl v prosinci 2021 ustaven krizový tým.

Míra, do jaké člen Bundeswehru, bez ohledu na to, jak vysoko
postavený, prokázal odbornost v těchto otázkách, se už tehdy zdála
poněkud záhadná.

Alespoň některé odpovědi nyní přináší zveřejnění zápisů z jednání
krizového štábu, které se dosud držely pod pokličkou. Dokumenty,
které si frankfurtský lékař opět vyžádal, jsou v podstatných částech
začerněny, ale přesto umožňují poměrně přesné posouzení mise, na
kterou byl „Covidový generál“ vyslán svými zaměstnavateli.

Podle zprávy nadřízený, jehož jméno nebylo známo, vydal primární cíl,
„aby se zvýšila proočkovanost.“ V tomto žargonu pokračuje:

„Vlnu delta a vlnu omikronu lze zlomit pouze tehdy, pokud se zvýší
přeočkování. Cílem je do konce roku získat 30 milionů dávek
očkovacích látek. Velká ochota očkovat populaci.“

Od samého počátku se proto zaměřili na to, aby se k lidem dostalo co
nejvíce objednaných vakcín – a ne na vyhodnocování již přijatých
a/nebo plánovaných opatření do budoucna.

https://reitschuster.de/post/neue-dokumente-vom-corona-krisenstab-maximierung-der-impfquote-war-vorrangig/
https://reitschuster.de/post/maskenpflicht-rki-files-belegen-wie-wir-belogen-wurden/
https://reitschuster.de/post/es-wird-immer-unfassbarer-lauterbach-wollte-1g-fuer-handel-und-restaurants/
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Za „největší problém“ byli považováni neočkovaní. Interně bylo již
dávno jasné, že tato cílová skupina musí být odepsána jako možní
příjemci hojných dávek na skladě.

V důsledku toho se federální vláda odklonila od myšlenky, že by bylo
možné dosáhnout alespoň 80procentní míry počátečního očkování.
Toto „již není naléhavým cílem,“ jak bylo zaznamenáno v zápisu.

Místo toho se pozornost měla zaměřit na ty, kteří již byli očkováni
jednou nebo vícekrát, konkrétně: na tzv. „posilovací očkování.“

Dalším důvodem očkovací kampaně, která se v té době – zima
2021/22 – značně zastavila, bylo čekání populace na možnou
„upravenou vakcínu.“

Krizový štáb proto požádal Spolkové ministerstvo zdravotnictví o
vyjádření k „fámám,“ že výrobci o takovou vakcínu neusilují.

„Někdo“, kdo nebyl jmenován, protože jeho jméno bylo v dokumentu
začerněno, pak zdůraznil „dobrý účinek aktuálně schválených vakcín.“

To byl důležitý argument, proč se nechat očkovat hned a nečekat na
adaptovanou variantu. Sněmovna ministra zdravotnictví Karla
Lauterbacha (SPD) také odkázala na „aktuální doporučení Stiko o
čtvrtém očkování pro zranitelné skupiny lidí a zdravotníky.“

Shrnuto a podtrženo: Vzhledem k tomu, že neočkovaní již nebyli
osloveni, hledaly se způsoby, jak zprostředkovat potřebu
vícenásobného očkování zbytku populace.

A generál Breuer a jeho krizový tým byli také mimořádně kreativní v
úvahách o tom, jak takové nabídky koncipovat pro co nejširší populaci.

Návrhy zahrnovaly mimo jiné očkovací stanice v maloobchodě, v
nákupních centrech nebo dokonce na dálničních odpočívadlech, jak
cituje zápis z dříve utajovaného dokumentu..

https://reitschuster.de/post/grosses-erwachen-der-freie-fall-der-covid-impfung/
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Nakonec se na schůzce 3. března 2022, pravděpodobně ne zcela
náhodou jen několik týdnů před hlasováním o všeobecné očkovací
povinnosti ve Spolkovém sněmu, hledaly další možnosti, jak
pozastavenou kampaň vrátit do starých kolejí.

Krizový štáb tuto záležitost konzultoval s Radou odborníků spolkové
vlády. Vykreslil chmurný obraz klesající ochrany proti infekci, což byl
tehdy důvod, proč „bude nutné včas jednat.“

Je zřejmé, že původně chtěli nařídit obecnou povinnost očkování. Jak
známo, ve Spolkovém sněmu to selhalo. Při zpětném pohledu lze tuto
porážku federální vlády považovat za poslední smrtelnou ránu pro
národní očkovací kampaň.

Po pouhých šesti měsících byl tak poměrně zbytečný očkovací výbor
rozpuštěn.

Jedině Karl Lauterbach se snažil povinné očkování prosadit.
Neupravená pasáž z posledního zasedání krizového týmu 4. května
2022 ukazuje, že spolkový ministr zdravotnictví vypadal jako osamělý
vyvolávač na poušti:

„BMG zdůrazňuje důležitost zachování ochrany očkováním a uzavření mezery v
posilovacích dávkách. Existuje naděje, že upravená vakcína bude k dispozici do
podzimu.

Poukazuje se na to, že koncem léta může být nutné znovu aktivovat infrastrukturu v
pohotovostním režimu, pokud bude vyžadováno další celostátní očkování.“

Jak známo, obnovený nápor v očkovacích centrech se neuskutečnil,
Covid prostě ztratil svou hrůzu, kterou dříve šířila média, politici a v
neposlední řadě takzvaní „vědci.“

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 7 Průměrně: 5]
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